
Beantwoording vragen Jaarrekening 2015
Programma Pag. Nr. Vraag Antwoord Fractie

Ingediend op 9 mei 2016 11:00uur
Raadsvoorstel 1 1 Wanneer ongeveer kunnen wij het accountantsverslag

verwachten en ook de getekende accountantsverklaring?
Op het moment dat de laatste zorginstelling de definitieve cijfers hebben doorgegeven kan de accountant zijn rapport 
afronden. De accountant zal mondeling in de commissivergadering zijn bevindingen toelichten. Het definitieve rapport 
zal aan u gezonden worden voor de raadsvergadering van 31 mei aanstaande.

Groen Links

1 Bestuur en 
gemeentelijke 
dinestverlening

13 2 Kunt u de oorzaak van de meeruitgave
van €103.383 nader toelichten?  Wij begrijpen niet dat een (niet
begrootte) storting kan zorgen voor meeruitgave.

Bedragen die niet begroot zijn worden benoemd als meeruitgave. Het bedrag van de overlijdensuitkering is vooraf niet 
te begroten en is zowel bij de lasten als bij de baten genoemd. Per saldo levert dit een  neutraal resultaat op. 

Groen Links

3 Fysiek domein 23 3 Meeruitgave €306.449. Betekent dit dan
niet dat de berekening in voorafgaande jaren 2014, 2013 foutief is geweest? Is dit achteraf gecorrigeerd? 
Waar kunnen wij de toelichting kostendekkendheid op blz. 24 vinden?

Deze berekeningen zijn niet foutief geweest. In 2015 zijn de baten en lasten beter uitgesplitst en geboekt, deze 
werden eerder tegen elkaar weggestreept. Tegenover de hogere meeruitgave staan nu ook hogere opbrengsten.
De toelichting op de kostendekkendheid is te vinden op pagina 26.

Groen Links

3 Fysiek domein 25 4 Water en riolering. Waar kunnen wij de
toelichting kostendekkendheid op blz. 24 vinden? Hierin zou een toelichting moeten staan over de storting 
van ca. € 1 miljoen.

Deze toelichting staat op bladzijde 26. Groen Links

5 Sociaal domein 37 5 Participatiewet lasten plaatsing en
begeleiding statushouders. Hoe komt het dat er slechts €37.000 is uitgegeven i.p.v. de begrootte 166.000? 
Welke geplande activiteiten zijn derhalve niet uitgevoerd?

De geplande activiteiten van WelzijnSV en Vluchtellingenwerk Midden-Nederland over 2015 zijn gerealiseerd. De 
rekeningen van met name Vluchtelingenwerk over 2015 zijn pas binnengekomen na afsluiting van het boekjaar. Ook 
bij WelzijnSV dienen nog rekeningen verwerkt te worden over 2015.

Groen Links

5 Sociaal domein 38 6 Volwasseneducatie. Er is €70.616
minder uitgegeven dan begroot. Hoeveel is er dan wel uitgegeven en aan welke activiteiten en aan welke 
(geplande) activiteiten niet?

De Rijksbijdrage voor volwasseneneducatie gaat vanaf 2015 rechtstreeks naar centrumgemeente Utrecht.  Wij 
hebben voor het jaar 2015 uit eigen middelen € 12.900,--  betaald aan Prago en € 22.000,-- aan het Taalpunt 
(Bibliotheek Angstel, Vecht en Venen). Deze bedragen kunnen wij vervolgens declareren bij centrumgemeente 
Utrecht. Daarnaast betaalt centrumgemeente Utrecht rechtstreeks het bedrag aan ROC Midden-Nederland voor 
educatieve activiteiten van onze gemeente. ROC Midden-Nederland heeft in 2015 activiteiten gerealiseerd voor een 
totaalbedrag van € 88.606,--. Ook betaalt de gemeente Utrecht rechtstreeks onze bijdrage aan de Volksuniversiteit, 
v.w.b. het aandeel van onze gemeente. Wij hebben aan centrumgemeente Utrecht gevraagd niet bestede middelen 
over 2015 voor ons te reserveren.  

Groen Links

5 Sociaal domein 38/39 7 WMO verstrekkingen. Kunt u ons
een overzicht gegeven van de taken die minder geld hebben gekost en derhalve niet of in mindere mate zijn 
uitgevoerd?

Zoals gemeld in de toelichting is euro 2,800.000 minder uitgegeven dan geraamd voor de nieuwe WMO taken. 
Doordat er geen ervaringscijfers over de specifieke produkten uit het verleden zijn, was het niet mogelijk om de 
begroting daarop in te delen. Hierdoor is het nu niet mogelijk om per onderdeel een vergelijking te maken van de 
diverse taken in de begroting en de daarbij behorende minder/meer uitgaven. Voor de oude WMO taken zijn de 
verschillen toegelicht in de Jaarrekening.

Groen Links

6 Wonen, werken en vrije 
tijd

45 8 Prestatieindicatoren. Waarom is dit
overzichrt gegeven aangezien bijna alle indicatioren met XX of met PM zijn aangeduid? Of ontvangen wij nog 
voor de commissievergadering ingevulde tabellen?

Sport: In 2015 zijn geen indicatoren weer te geven. De cijfers over de beweeg- en fitnorm zijn niet beschikbaar omdat dit in 2015 
niet is gemeten. De cijfers over de sportparticipatie (KISS) zijn niet beschikbaar, omdat dit  onvoorziene kosten met zich meebracht. 
Ten tijde van het opstellen van de indicatoren (halverwege 2014), was deze informatie nog kosteloos beschikbaar. Maar in 2015 
moest hier voor worden betaald. Hier was geen budgettaire ruimte voor. 
Voor de begroting 2016 zijn dan ook geen indicatoren meer opgenomen. Voor de begroting 2017 wordt gezocht naar een 
herpositionering van beschikbare indicatoren. 

Omgevingsvergunningen: tabel pag 45:
Reguliere omgevingsvergunning verleend binnen 8 weken 

Werkelijk 2015: 11 weken 

Uitgebreide omgevingsvergunning verleend binnen 26 weken 

Werkelijk 2015: 33 weken
Afname leegstaande kantoren niet in m2 maar in %.
2015-0% 2016-2% 2017-5% 2018 5-10%

Groen Links

Weerstands-
vermogen

57 9 Weerstandsvermogen. Bij programma 5,
Sociaal Domein is bijna €3.2 miljoen gestort in de risicoreserve Sociaal Domein. Waarom wordt bij de 
bepaling van het weerstandstandsvermogen dit feit niet meegenomen of zien wij dit niet goed?

De risicoreserve sociaal domein is een bestemmingsreserve, dus niet vrij besteedbaar en kan niet worden gerekend 
tot het weerstandsvermogen.

Groen Links

3 Fysiek domein 25 10 Bij de toelichting op de lasten voor Lijkbezorging wordt gesproken over “extra onderhoud dat is uitgevoerd ter 
voorkoming van gevaarlijke situaties”. Om wat voor gevaarlijke situaties ging het?

Het extra onderhoud zit o.a. in het verwijderen van gevaarlijk breekhout uit de bomen deze werkzaamheden zaten niet 
in het bestek maar is wel uitgevoerd.

PVDA

3 Fysiek domein 26 11 Het kostendekkingspercentage voor de riolering bedraagt op basis van de werkelijke baten en lasten ca. 
119%. Het saldo van baten en lasten bedraagt 1.037.584 euro positief. U stort dit saldo in de 
egalisatiereserve voorziening riolering. Hierdoor is deze voorziening groot 9.642.764 euro. U geeft aan dat dit 
bedrag naar verwachting nodig is om het nieuwe rioleringsplan 2017-2022 uit te kunnen voeren. Kunt u dit 
laatste “naar verwachting nodig zijn voor de uitvoering van het nieuwe rioleringsplan 2017-2022” nader 
onderbouwen middels een meerjarenbegroting?

Het Gemeentelijk Rioleringsplan (GRP) voor de planperiode 2017-2021 is nog in voorbereiding en wordt eind 2016 
aan de raad voorgelegd. De financiële vertaling van het nieuwe beleidsplan naar een meerjarenbegroting moet 
derhalve nog plaats vinden. De huidige meerjarenbegroting is gebaseerd op het geactualiseerde beleid in de 
planperiode 2012-2016. Door het project Kockengen Waterproof zullen de kosten in de periode 2017-2021 hoger zijn 
dan de voorgaande planperiode.  

PVDA

4 Onderwijs, 
Kinderopvang en 
Peuterwerk

27 12 Kunt u ons informeren over de resultaten van de pilot “ondersteuning zelfstandig reizen” in het kader van 
leerlingenvervoer?

Twee leerlingen uit Stichtse Vecht van het Voortgezet Speciaal Onderwijs hebben met behulp van een stagiaire van  
de organisatie Handje Helpen geleerd alleen met openbaarvervoer naar school te gaan. In het komend jaar zal de 
pilot verder worden uitgebreid. Hierbij zal de samenwerking met Handje Helpen worden voortgezet en ook de 
ondersteunende GO-OV app worden ingezet. Meer informatie over de pilot volgt in geplande Raadsinformatiebrief. 

PVDA



4 Onderwijs, 
Kinderopvang en 
Peuterwerk

28 13 Hoe hoog bedroeg het schoolverzuim in Stichtse Vecht in 2015? En kunt u dit afzetten tegen het gemiddelde 
schoolverzuim in de regio Utrecht-West?

Zie bijlage PVDA

4 Onderwijs, 
Kinderopvang en 
Peuterwerk

28 14 N.a.v. de tekstpassage over aansluiting onderwijs arbeidsmarkt: om hoeveel kwetsbare jongeren gaat het in 
Stichtse Vecht? Hoeveel zijn aan een traject geholpen? Er is toch nu wel een overleg met werkgevers onder 
aanvoering van de voorzitter van de ondernemersvereniging in Stichtse Vecht (wrs. vorig jaar dus niet, i.v.m. 
plan MBO-dependance in Stichtse Vecht)? Passend onderwijs: er is een groei aan scholieren met een 
‘rugzakje’. Is het in Stichtse Vecht ook zo?

Zie bijlage PVDA

Algemeen - 15 In de jaarrekening wordt gesproken over  zogeheten “Topdossiers”. Kunt u aangeven wat de “Topdossiers” 
van het College zijn/ waren en wat het labelen van een dossier tot “Topdossier” impliceert?  

De topdossiers zijn interne afspraken binnen het college bedoeld om focus en samenhang aan te brengen.
De topdossiers zijn:
 
Duurzaamheid (Linda van Dort)
Deregulering (Eric Balemans)
Mantelzorg (Jacqueline Koops)
Ontwikkeling Bisonspoor (Franko Živković-Laurenta)
Sport (Vital van der Horst)
Ontwikkelagenda ondernemers, Economie (Pieter de Groene)

PVDA

5 Sociaal domein 32 16 Hoeveel mantelzorgers kregen een mantelzorgcompliment? En hoeveel mantelzorgers zijn bereikt door het 
steunpunt?

In totaal hebben 350 mantelzorgers de mantelzorgwaardering 2015 ontvangen (in de vorm van VVV-cadeaubonnen 
ter waarde van € 200). Bij het Steunpunt Mantelzorg staan eind 2015 421 mantelzorgers ingeschreven. 
Alle bij gemeente dan wel bij het Steunpunt Mantelzorg bekende mantelzorgers zijn per persoonlijke brief 
aangeschreven, en bovendien is er (samen met Weesp & Wijdemeren voorbereid) een uitgebreide 
publiciteitscampagne gevoerd. 
De procedure voor aanmelding is bewust licht gehouden. Aanmelding kon digitaal of per brief (antwoordnummer) met 
een overzichtelijk formulier bij het Steunpunt mantelzorg. Door het Steunpunt zijn waar nodig de mantelzorgers ook 
(telefonisch) ondersteund bij de aanvraag.

PVDA

5 Sociaal domein 33 17 Bij jeugdhulp staat expliciet dat men een beschikking krijgt. Waarom staat ditzelfde niet bij de Wmo? Het is eigenlijk niet nodig om dit expliciet te benoemen, bij een besluit op aanvraag hoort altijd een beschikking dus 
ook bij WMO. 

PVDA

5 Sociaal domein 34 18 We hebben nog steeds niet de beloofde (realisatie)cijfers over de banenafspraak gehad. We lezen dat van 
de 50 jongeren die zijn aangemeld in het kader van het regionaal actieplan jeugdwerkloosheid 10 zijn 
uitgestroomd. Interessant: zijn ze aan het werk of naar een beroepsopleiding bemiddeld? Wat is de rol van 
de gemeente hierbij geweest?

In het jaar 2015 zijn 70 personen aangemeld in het kader van het Actieplan Jeugdwerkloosheid en 8 personen  
uitgestroomd naar werk en opleiding. 
Banenafspraak betreft een andere regeling/afspraak. Kabinet en werkgevers hebben in het sociaal akkoord van 2013 
afgesproken dat er extra banen komen voor mensen met een ziekte of handicap. Werkgevers moeten tot 2026 in 
totaal 100.000 banen realiseren voor mensen met een ziekte of handicap. De overheid doet dit voor 25.000 mensen 
met een ziekte of handicap. Dit heet de banenafspraak. Op 1 april 2015 is de Wet banenafspraak en quotum 
arbeidsbeperkten ingegaan. Deze wet bevestigt de afspraken in de banenafspraak. Banenafspraak staat dus los van 
Actieplan Jeugdwerkloosheid. In de arbeidsmarktregio wordt een regionale monitor bijgehouden: tot 1 november was 
het aantal plaatsingen 520 en daarnaast 2600 detacheringsuren in de sociale werkvoorziening.

PVDA

5 Sociaal domein 34 19 Naar aanleiding van de passage “Wij hebben bij de keukentafelgesprekken...." de volgende vragen: Hoeveel 
keukentafelgesprekken zijn er in het kader van de Wmo en de jeugdhulp (afzonderlijk) gevoerd? Hebben al 
die aanvragers van hulp een beschikking ontvangen? 

De keukentafelgesprekken worden niet als zodanig geregistreerd, wij kunnen dus geen aantallen noemen. Niet alle 
hulpvragers ontvangen een beschikking, alleen als een maatwerkvoorziening wordt toegekend wordt een beschikking 
afgegeven.  

PVDA

5 Sociaal domein 34/35 20 Pag. 34 en 35 zijn tegenstrijdig. Op pag. 34 staat dat het nieuwe wmo regime huishoudelijke hulp in ging per 
1-1-2016 en op pag. 35 staat 1-6-2015. Welke datum is de juiste? S.v.p. aanpassing van de tekst.

De invoerdatum 1 juni 2015 is niet gehaald. Hierover is de Raad in 2015 geinformeerd. Pas in 2016 is het nieuwe 
regiem HH in werking getreden.

PVDA

5 Sociaal domein 36 21 Pag. 36 onderaan: Wat wordt verstaan onder 'jeugdverstrekkingen' (i.t.t. jeugdhulp)? Welke verstrekkingen 
vallen onder 'jeugdverstrekkingen'?

Het bestuurlijk thema is Jeugdverstrekkingen. Onder dit thema valt jeugdgezondsheidszorg,  het voormalige Centrum 
Jeugd en Gezin en de Jeugdwet. 

PVDA

5 Sociaal domein 37 22 Wat is het werkloosheidspercentage in 2015 in Stichtse Vecht en  welke percentage van de inwoners in 
Stichtse Vecht heeft een uitkering in het kader van de P-wet/WWB? Hoe verhoudt dit zich tot de regio?

Het werkloosheidspercentage in Stichtse Vecht was 5,9 tegen 6,4 regionaal. Het aantal bijstandsuitkeringen was 770, 
ofwel 1,2% van de bevolking. Een regionaal percentage is niet bekend, maar voor een aantal regiogemeentes zijn de 
volgende percentages bekend: Woerden 0,9 %, Vianen 1,4 %, Lopik 0,8%, Houten 1%, Montfoort 0,7%, Weesp 2,1%

PVDA

5 Sociaal domein 37 23 Pag. 37 bovenaan: Graag de alinea updaten. De cijfers zijn inmiddels immers bekend. Kunt u ons informeren 
over de definitieve cijfers inclusief accountantsverklaring?

Helaas zijn nog steeds niet alle benodigde gegevens ontvangen, waardoor wij u hierover nog niet anders kunnen 
informeren.

PVDA

5 Sociaal domein 37 24 Voor het bestuurlijk thema Participatiewet is bijna 5 ton meer ontvangen aan baten. Waar waren deze extra 
baten voor bedoeld? Zijn deze baten voor het doel ingezet?

De extra inkomsten waren het gevolg van een hogere rijksbijdrage van bijna € 300.000. Deze rijksbijdrage was 
bedoeld voor dekking van hogere bijstandsuitgaven. Daarnaast waren er bijna 200.000 Euro extra inkomsten a.g.v. 
terugvorderingen en fraudebestrijding (zie vraag 25)

PVDA

5 Sociaal domein 37 25 Er is 2 ton extra ontvangen aan terugvorderingen als gevolg van fraude en terugvorderingen BBZ leningen. Is 
er in 2015 extra ingezet op fraudebestrijding t.o.v. andere jaren? Zo nee, hoe kan dit dan verklaard worden?

Fraudebestrijding is een permanent aandachtspunt binnen de afdeling Sociale Zaken. Terugvorderingen als gevolg 
van fraude maken dan ook een substantieel onderdeel uit van de opgeboekte terugvorderingen (in 2015 ruim € 
178.000. Als gevolg van de aangescherpte fraudewetgeving was het vorig jaar nog nauwelijks mogelijk om op basis 
van individuele omstandigheden vorderingen te matigen. Een andere significante component van de terugvorderingen 
betreft de vorderingen a.g.v. verstrekte BBZ-leningen. In 2015 zijn er veel BBZ-verstrekkingen geweest met als gevolg 
een behoorlijk bedrag aan BBZ-terugvorderingen.

PVDA

5 Sociaal domein 38 26 In het kader van de “oude Wmo” wordt gesproken over beheerskosten. Welke kosten vallen onder de 
beheerskosten Wmo?

Dit zijn kosten zoals communicatie, informatiebijeenkomsten, abonnementen, trainingen, etc PVDA

5 Sociaal domein - 27 Graag ontvangen wij een overzicht van de ontvangen rijksbudgetten in het kader van de Wmo met 
specificaties naar de verschillende subonderdelen van de Wmo over de laatste 5 jaar.

2011 integratie-uitkering (oude) WMO   € 4.194.151 
2012 integratie-uitkering (oude) WMO  € 4.384.607
2013 integratie-uitkering (oude) WMO  € 4.565.045
2014 integratie-uitkering (oude) WMO  € 5.043.614
2015 integratie-uitkering (oude) WMO  € 3.654.685 
2015 integratie-uitkering (nieuwe) WMO  € 6.547.654

PVDA

6 Wonen, werken en vrije 
tijd

45 28 De resultaten van de effect- en prestatie indicatoren (o.a. over sport en omgevingsvergunningen) zijn niet 
ingevuld. Graag alsnog de realisatiecijfers 2015 opnemen in de jaarrekening. Zie beantwoording van vraag 8

PVDA



Algemeen - 29 In de jaarrekening lezen wij meerdere keren dat taakstellingen in het kader van de strategische 
heroverwegingen niet zijn gerealiseerd. Kunt u inzichtelijk maken hoeveel procent van de bezuinigingen in 
het kader van de strategische heroverwegingen daadwerkelijk zijn gerealiseerd?

Met de Strategische heroverweging is in totaal ca € 14,6 miljoen aan besparingen voorgesteld. Met het vaststellen van 
de Programmbegroting 2015 is door de raad besloten een aantal maatregelen niet te effectueren tot en bedrag van ca 
1,225 miljoen. Voor een bedrag van € 425.000 moeten de maatregelen nog worden geëffectueerd. Met name voor de 
besparing op duurzaamheid van € 200.000 vanaf 2017 is het risico aanwezig dat deze niet kan worden gerealiseerd. 
Van de voorgestelde maatregelen is derhalve ca 90 % gerealiseerd. Dit percentale zal door het realiseren van de 
laatste maatregelen nog verder oplopen.

PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

49 30 U geeft aan in 2015 een geldlening te zijn aangegaan van 15 miljoen euro. Wie is formeel bevoegd tot het 
aangaan van geldleningen? Tot welk bedrag? Wat is de rol van de raad bij het aangaan van geldleningen?

De treasuryfunctie is bevoegd tot het aantrekken van kort- en langlopende financieringsmiddelen na autorisatie door 
de teamleider financiën. Een en ander is vastgelegd in het Treasurystatuut 2014 van de gemeente Stichtse Vecht, 
door de raad vastgesteld op 28 oktober 2014.

PVDA

Lokale Heffingen 75 31 Wat is de oorzaak van het niet realiseren van de begrote opbrengst aan kadegelden in 2015? De mindere opbrengst dan geraamd kan verklaard worden uit het feit dat er minder boten hebben aangelegd in de 
betreffende periode dan we verwacht hadden.

PVDA

Algemeen - 32 missen een overzicht van wat zouden we doen, wat hebben we niet gedaan. Zijn alle beoogde programma’s 
ook echt tot uitvoer gekomen?

Het door u aangegeven overzicht is geen verplicht overzicht in het kader van de verslaglegging. Wij verantwoorden de 
mate waarin wij de doelstellingen uit de begroting realiseren per pogramma.

M2000

Algemeen/Pr 1 Bestuur en 
gemeentelijke 
dinestverlening

- 33 Burgerparticipatie is slecht terug te vinden in de Programmabegroting, niet in kosten maar zeker niet in 
positieve bijdrage aan de jaarrekening. Heeft u hier een overzicht van?

Burgerparticipatie in de betekenis van vrijwillige inzet van inwoners in de uitvoering van maatschappelijke taken is 
waardevol en vindt op alle beleidsterreinen plaats. Inwoners onderhouden stukjes openbaar groen, ruimen tijdens de 
jaarlijkse opschoondag zwerfvuil op en organiseren Buurtsignaleringsteams en whatsapp groepen om de veiligheid te 
versterken. Deze vorm van burgerparticipatie zorgt voor een besparing van publieke uitgaven verspreid over diverse 
budgetten en organisaties (bijvoorbeeld minder inzet politie). Deze besparing is verwaarloosbaar klein in de grote 
bedragen die omgaan in bijvoorbeeld het groenbeheer en niet meetbaar. De meerwaarde van deze burgerparticipatie 
ligt veel meer in het maatschappelijk effect  van het verbeteren van de sociale cohesie door gezamenlijk het zwerfvuil 
te verzamelen. En met deze actie andere inwoners te leren kennen en al wat meer. In Nieuwer ter Aa is 
geexperimenteerd door het volledige budget over te dragen aan de bewoners voor het onderhoud van het dorpshuis. 
Door slim zelfbeheer door inwoners is de verwachting dat in dit budget overblijft. Dit budget is voor de inwoners vrij 
beschikbaar om een ander kwaliteitsbestemming te geven. En valt niet terug aan de gemeente. Deze proeftuin wordt 
in 2016 geëvalueerd.

M2000

1 Bestuur en 
gemeentelijke 
dinestverlening

12 34 Ontwikkelen van gebiedsgericht werken: wat is er gedaan aan ontwikkelen van interactie met 
bewonersgroepen?Is er actief ingezet op platformen voor bewoners en ondernemers? Zo ja, waar en hoe? 
Zo nee, waarom niet?

In 2015 is de visie op gebiedsgerichte communicatie vastgesteld. Deze visie gaat in op de communicatie en interactie 
met inwoners en bewonersgroepen. Deze is nu in uitvoering. Door bewoners en bewonersgroepen zijn diverse 
websites en sociale platforms zelf opgericht. De gemeente gaat geen eigen sociaal platform ontwikkelen maar volgt 
deze platforms. De gemeente ontwikkelt in 2016 wel een digitale wijkagenda, waarin de voorgenomen 
werkzaamheden van de gemeente per wijk zichtbaar zijn. Ook is de informatie over de wijken/dorpen straks op de 
website beter te vinden door gebruik te maken van een kaart.

M2000

3 Fysiek domein 23 35 Kunt u aangeven hoe het kan dat door meer begravingen er wel meer uitgaven zijn, maar dat we dat aan de 
inkomstenkant niet terug zien?

In het oude begraafplaatsbestek was uitgegaan van een te laag aantal begravingen per jaar, waardoor de kosten 
toenamen. De opbrengsten in de begroting zijn wel gebaseerd op het redelijkerwijs te verwachten aantal begravingen. 
In de Voorjaarsnota 2014 zijn de begrote inkomsten bijgesteld aan de werkelijke verwachting. 

M2000

3 Fysiek domein 24 36 Door de zomerstorm zijn veel bomen gerooid. De meerkosten zijn €260.000,- voor “herstelschade". Zijn hierin 
ook de kosten nieuwe aanplant opgenomen?

Hier zijn geen kosten voor nieuwe aanplant in opgenomen. M2000

3 Fysiek domein 23 37 Er heeft een storting van € 68.000,- plaatsgevonden in het egalisatie voorziening gemeentereiniging. Wat is 
de totale omvang van deze reserve tot nu toe?

De totale omvang van de egalisatievoorziening gemeentereiniging is per 31/12/2015 € 105.751. (zie toelichting 
"kostendekkendheid" op pagina 26). 

M2000

4 Onderwijs, 
Kinderopvang en 
Peuterwerk

27 38 Klopt het dat peuterspeelzalen aan de VVE-gelden hun bestaansrecht danken en dat de toegankelijkheid van 
deze voorziening voor reguliere kinderen afneemt?

Nee dat klopt niet. Sinds 2014 zijn de meeste peuterzalen omgevormd naar kinderdagverblijven (op één na). Doordat 
we subsidiëren op basis van kindaantallen en door onze subsidievoorwaarden: maximaal 50% VVE per peutergroep, 
lijkt het onwaarschijnlijk dat ze hieraan hun bestaansrecht ontlenen. Alle kinderen kunnen een peutergroep/opvang 
bezoeken. De gemeente subsidieert ook reguliere peuters waarvan de ouders niet in aanmerking komen voor 
kinderopvangtoeslag (ook op basis van kindaantallen). De gemeente streeft ernaar dat alle peuters een voorschool 
bezoeken voordat ze naar het primaire onderwijs gaan. Ondanks deze inspanningen, is het aanbod van 
peutergroepen afhankelijk van de vraag ernaar (marktwerking). 

M2000

5 Sociaal domein - 39 Hoe kan het dat aangeboden regelingen niet benut worden binnen sociaal domein (bijv. 
mantelzorgcompliment)? Bieden we het verkeerde aan? Is de regeling niet voldoende bekend of is de 
procedure te ingewikkeld en schrikt dat mensen af?

In totaal hebben 350 mantelzorgers de mantelzorgwaardering 2015 ontvangen (in de vorm van VVV-cadeaubonnen 
ter waarde van € 200). Bij het Steunpunt Mantelzorg staan eind 2015 421 mantelzorgers ingeschreven. 
Alle bij gemeente dan wel bij het Steunpunt Mantelzorg bekende mantelzorgers zijn per persoonlijke brief 
aangeschreven, en bovendien is er (samen met Weesp & Wijdemeren voorbereid) een uitgebreide 
publiciteitscampagne gevoerd. 
De procedure voor aanmelding is bewust licht gehouden. Aanmelding kon digitaal of per brief (antwoordnummer) met 
een overzichtelijk formulier bij het Steunpunt mantelzorg. Door het Steunpunt zijn waar nodig de mantelzorgers ook 
(telefonisch) ondersteund bij de aanvraag.

M2000

5 Sociaal domein - 40 Het overschot Sociaal Domein is nu bijna een derde van de begroting. Afgesproken was een buffer van 8%. 
Loopt Stichtse Vecht het risico dat “Den Haag” de gelden zal terugvorderen of gaat korten?

De Rijksvergoeding maakt onderdeel uit van het gemeentefonds en is niet geoormerkt. Terugbetaling lijkt niet aan de 
orde. Nu zoveel gemeenten geld overhouden is het niet ondenkbaar dat het Rijk gaat bijsturen en verdere 
kortingsmaatregelen op dit onderdeel doorvoert.

M2000

5 Sociaal domein 39 41 Voor woningaanpassingen en hulpmiddelen is 650.000,- minder uitgegeven dan begroot. ‘Er zijn geen grote 
woningaanpassingen aangevraagd’, zo luidt de verklaring. Is er enig idee waardoor dit veroorzaakt wordt ? 
Volgens mij was dit vorig jaar ook al zo, en heb ik toen betoogd dat dit toch wat tegen de trend ingaat van 
‘langer blijven wonen in eigen huis’. Nu bekroop datzelfde gevoel.

De afgelopen jaren zijn er structureel weinig aanvragen voor woonaanpassingen.  Door het afsluiten van gunstige 
contracten met leveranciers voor de hulpmiddelen is bovendien bespaard op deze begrotingspost. Deze trend van 
onderbesteding is vanaf begrotingsjaar 2016 in de begroting doorvertaald.

CU/SGP

Verbonden Partijen 50 42 Waterbedrijf Vitens keert dividend uit a € 2,91 per aandeel. Hoeveel invloed heeft de Gemeente SV op het 
beleid van Vitens ? Kan die invloed mogelijk worden aangewend om  in plaats van dividend uit te keren aan 
aandeelhouders van Vitens, de waterafnemers een lager tarief in rekening te brengen ? Een 
watervoorziening is immers een nutsbedrijf, en waarom zouden aandeelhouders moeten profiteren van ‘winst’ 
die behaald wordt met een collectieve voorziening ? Kennelijk is er teveel in rekening gebracht bij de 
afnemers, en dan zou het billijk zijn de afnemers te laten profiteren van de overschotten.

Dit is geen technische vraag CU/SGP

Inleiding 6 43 De algemene reserve zou teruglopen  als gevolg van het niet besteden van ca. 4 Mio in het Sociale Domein. 
Is dat inderdaad de oorzaak? Of zijn het de budgetoverhevelingen die even daarna worden genoemd?

In de opgenomen tabel kunt u lezen dat zowel de budgetoverhevelingen 2014 en de eventuele te vormen reserve 
'risico reserve Sociaal domein' samen verantwoordelijk zijn voor de teruggang van de Algemene reserve.

CU/SGP



1 Bestuur en 
gemeentelijke 
dinestverlening

13 44 Over het versterken van de positie van bewonersgroepen. Is het niet juist zo dat via Serious Ambtenaar is 
gevraagd of bewonersgroepen nog wel bestaansrecht hebben vanwege de verdere individualisering van de 
maatschappij en er meer rechtstreeks contact met individuele bewoners zouden moeten worden gefaciliteerd 
ipv (vertegenwoordigende) bewonersgroepen?

Dit is geen technische vraag CU/SGP

1 Bestuur en 
gemeentelijke 
dinestverlening

14 45 Tegenvallende opbrengsten op burgerzaken zorgen voor tegenvallen opbrengsten. Dit lijkt een (landelijke) 
trend te zijn. Worden er reeds maatregelen genomen om de lasten te verlagen (kosten voor het maken van 
betreffende documenten)?

De tegenvallende opbrengsten bij Burgerzaken bestaan uit verschillende onderdelen. Voor wat betreft de huwelijken 
wordt een pakket maatregelen genomen om trouwen in Stichtse Vecht aantrekkelijker te maken en mogelijkheden om 
te trouwen te verruimen. De kosten voor documenten, zoals rijbewijzen en paspoorten, bestaan voor een groot deel uit 
vaste kosten. Ze worden niet door gemeenten zelf gemaakt maar ingekocht tegen een landelijk vastgestelde 
inkoopprijs.

CU/SGP

3 Fysiek domein 20 46 Over haalbaarheidsonderzoeken naar rotondes. Op basis van uitkomsten is er een investering opgenomen in 
het meerjarenschema. Is dit niet wat voorbarig? Komt de aanleg van rotondes voor besluitvorming nog terug 
in de raad?

Het haalbaarheidsonderzoek is uitgevoerd op verzoek van de raad. (Motie PvdA-Maarssen 2000 d.d. 1-10-2013). 
Gelet op de positieve resultaten van het onderzoek is de investering reeds in het meerjarenschema verwerkt. Voor het 
beschikbaarstellen van het krediet komt de besluitvorming t.z.t. nog terug in de raad.

CU/SGP

3 Fysiek domein 22 47 Kan (nogmaals) worden aangegeven wat het plan door de jaren heen ook al weer was met hoeveelheid 
restafval per inwoner per jaar). Nu is niet duidelijk of we op schema zitten.

Prestatie-indicator: Hoeveelheid restafval -1% per jaar:                                                                                          
verwachting:  2011=0  226 kg   2012  224kg   2013  222kg   2014  219kg    2015  217kg                                                                                                                                                                                                                                       
werkelijk:      2011=0  226 kg   2012  224kg   2013  223kg   2014  222kg    2015  219kg.                                          We 
lopen dus iets achter op schema.

CU/SGP

3 Fysiek domein 22 48 Overzicht van gemelde beleidsafwijkingen in Beraps is niet duidelijk. Hoe kan bijv. Berap I in Q4 van 2016 
vallen en Berap II in Q1 of 2 van 2016. Graag enige toelichting.

Er staat aangegeven in welke berap van 2015 ( I of II) de betreffende beleidsafwijking is gemeld. Daarachter staat 
aangegeven wanneer de verwachting is dat de beleidsafwijking is afgerond.

CU/SGP

3 Fysiek domein 24 49 Is er voor planmatig onderhoud aan wegen € 590.000 meer uitgegeven dan begroot. In de betreffende alinea 
wordt ook gesproken over subsidies voor bushaltes en een reconstructie. Het is mij nu niet duidelijk wat hier 
wordt bedoeld. Welke gelden zijn nu waarvoor gebruikt?

De extra uitgave betreft de storting van twee binnen gekomen BRU subsidies in de voorziening wegen. Een was voor 
de reconstructie van de Huis ten Boschstraat. Dit werk is in 2014 uitgevoerd en de kosten hiervan zijn ten laste 
gebracht van de voorziening wegen. De tweede was voor het aanpassen van bushaltes in voormalig Maarssen/BRU 
gebied, in het kader van 'Toegankelijksheidseisen bushaltes'. Dit is in 2014 afgerond en de kosten hiervan zijn ten 
laste gebracht van de voorziening wegen.

CU/SGP

3 Fysiek domein 25 50 Tegenover de meerdere uitgaven voor lijkbezorging staan geen meerdere inkomsten. Kunt u dat verklaren? In het oude begraafplaatsbestek was uitgegaan van een te laag aantal begravingen per jaar, daardoor de kosten 
toenamen. De opbrengsten in de begroting zijn wel gebaseerd op het redelijkerwijs te verwachten aantal begravingen. 
In de Voorjaarsnota 2014 is de begrote inkomsten bijgesteld aan de werkelijke verwachting.

CU/SGP

3 Fysiek domein 25 51 De subsidie voor de Brugstraat. Ik had begrepen dat een deel van de gereserveerde gelden voor een tweede 
Vechtbrug in Breukelen zijn aangesproken. Nu lees ik dat er subsidie is aangevraagd en ontvangen. Hoe 
liggen deze bedragen subsidie, tweede Vechtbrug en kosten Brugstraat nu?

Bij de (voorcalculatie) kosten voor het project "Herinrichten Brugstraat" is rekening gehouden met de dekking van de 
kosten uit : gedeeltelijke onttrekking uit de bestemmingsreserve "2e Vechtbrug" € 175.000 en de subsidie van de BRU 
(bestuur regio utrecht) € 175.000. In de beschikking van 2014 is een subsidiebedrag toegekend van maximaal € 
175.000. De nog uit te voeren werken in voorjaar 2016 worden geraamd op € 60.000. Het subsidiebedrag wordt in de 
2e helft 2016 definitief vastgesteld. 

CU/SGP

5 Sociaal domein 38 52 Graag een uitsplitsing van de genoemde € 2.998.976 naar "oud" en "nieuw" WMO. Oude WMO € 223.000
Nieuwe WMO € 2.776.000

CU/SGP

6 Wonen, werken en vrije 
tijd

42 53 Er is overeenstemming bereikt met negen voetbalverenigingen. Mij bereiken signalen dat er nog geen 
overeenstemming is en dat dat zit op de nul-lijn en de daarmee gemoeide kosten, wie deze gaan dragen. 
Kunt u toelichten wat hier nu de stand van zaken is?

Met de voetbalvoorzitters is overeenstemming bereikt over het uitgangspunt dat de verenigingen zelf het sportpark 
gaan beheren. Thans wordt overleg gevoerd over de voorwaarden van deze overheveling. Hiervan maakt de nul-
meting onderdeel uit. In mei vindt weer een overleg plaats.

CU/SGP

6 Wonen, werken en vrije 
tijd

45 54 Wat betekenen de kruisjes en open ruimtes in de diagram effect- en prestatie-indicatoren (van naar ik 
aanneem Sport)? Wat is de reden van het ontbreken van deze metingen? Zie beantwoording van vraag 8

CU/SGP

6 Wonen, werken en vrije 
tijd

45 55 Het verlenen van vergunningen is voor 100% binnen gestelde termijnen gerealiseerd. Zijn dat initiële of 
verlengde termijnen (dus zonder uitstel van de zijde van de gemeente)?

Regulier 34%, uitgebreid 50%

De werkelijke termijnen zijn op een andere manier berekend dan in voorgaande jaren, wat de afwijking verklaard. De 
werkelijke termijnen zijn gerekend vanaf de datum van binnenkomst tot en met datum afhandeling. Dit is dus inclusief 
de wachttijd die nodig was voor aanvullende stukken en inclusief eventuele verlenging van de termijn. Voor de 
percentages van de behandeling binnen de gestelde termijn is gerekend met 8 en 26 weken en níet met de wettelijke 
termijn. Dit percentage zegt dus niets over of een vergunning van rechtswege is ontstaan.

CU/SGP

Ingediend op 17 mei 2016 9:00uur
7 Financiering en 

algemene 
dekkingsmiddelen

- 56 Kan het College ons een specificatie sturen van de onttrekkingen ad. 4.410.272 euro aan de Algemene 
Reserve in 2015?

Op blz. 6. Onder de tabel verloop Algemene reserve staat de toelichting van de onttrekkingen over 2015. PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

- 57 Hoe verhoudt de “Reserve opbouw voorziening pensioenverpl Appa” groot 828.372 euro per 31/12/2015 zich 
tot de “Voorzien Pensioen Wethouders” groot 2.902.232 euro per 31/12/2015  ?

Deze moeten als één geheel gezien worden. De reserve ‘opbouw voorziening Appa’ dient om de voorziening ‘Pensioen wethouders’ 
te voeden tot de benodigde omvang in afwachting van de ontwikkelingen rondom een landelijk pensioenfonds voor politieke 
ambtsdragers. In de begroting 2013 t/m 2017 is een jaarlijkse storting hierin opgenomen van € 276.124.

PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

- 58 De voorzieningen “Afwikkeling Opbuuren”, “Geluidsscherm A2” en “Wachtgeld voormalig personeel” staan in 
de min. Is dit wel toegestaan? Hadden deze uitgaven dan niet ten laste van de algemene middelen moeten 
worden geboekt?

De voorzieningen voormalig personeel en voormalig bestuurders dienen als 1 voorziening (voormalig personeel en bestuur) gezien 
te worden (zie ook jaarrekening 2011 t/m 2014). Deze zijn abusievelijk als 2 verschillende voorzieningen gepresenteerd. Het saldo 
ultimo 2015 bedraagt € 26.815. De voorzieningen OpBuuren en Geluidscherm A2 vertonen inderdaad een negatief saldo. In overleg 
met de accountant is afgesproken dit in 2016 te corrigeren ten laste van programma 3 ‘Fysiek domein’.

PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

- 59 Kunt u aangeven waarvoor de “Voorziening Frictiekosten herindeling 2010 t/m 2014” is bedoeld? Welke 
uitgaven ad. 335.949 euro zijn er ten laste gebracht van deze voorziening ? Waaraan wordt het 
restantbedrag van de voorziening ad. 650.192 euro aan besteed? Of kan de voorziening vrijvallen? Immers 
de voorziening had betrekking op de jaren 2010 t/m 2014.

In 2014 is de laatste tranche van de frictievergoeding Herindeling van het Rijk ontvangen. Eind 2014 was de 
vergoeding nog niet volledig besteed, maar wel verplicht. Daarom is bij het vaststellen van de jaarrekening 2014 door 
de raad besloten om het restant van de vergoeding te storten in een voorziening. In 2015 is € 335.000 (ca 1/3 deel) 
ten laste van de voorziening uitgegeven. In 2016 en verder volgt het restant van de uitgaven. Naar verwachting is de 
voorziening eind 2017 volledig afgewikkeld. Voor de onttrekkingen over 2015 verwijs ik u naar de bijlage.

PVDA

Ingediend op 17 mei 2016 tijdens commissiebehandeling
3 Fysiek domein 19 60 Hoe houden wij toezicht op de kwaliteit van het uitgevoerde werk en is dit voldoende? In 2015 werd toezicht op de dagelijkse werkzaamheden uitgevoerd door een externe partij. Vanaf 1 januari 2016 

nemen wij het toezicht op de aannemers gefaseerd weer in eigen hand. Vanaf 1 januari 2017 geldt dit weer voor het 
hele grondgebied. Zo voorzien wij adequaat toezicht op de uitvoering door onze aannemers.

Lokaal Liberaal



Bedrijfsvoering 63 61 De loonsomreductie met 8% tov 2011 is in 2015 gerealiseerd. Heeft dit gevolgen voor de taken die wij 
moeten uitvoeren?

De loonsomreductie 2-4-6-8% hing samen met rapport "benut de schaalsprong" waarin geduid werd dat de organisatie 
in een aantal jaar efficiencywinst kon boeken tot 8% personeelsreductie. Zo is bijvoorbeeld gekeken naar 
versimpelen van subsidiebeleid (meerjaren toekennen en harmoniseren).
Deze 2-4-6-8% loonsomreductie moet niet verward worden met de strategische heroverweging waarin ook in taken is 
geschrapt (Het Prins Bernhard Cultuurfonds is hier een voorbeeld van).

CDA

5 Sociaal domein 39 62 Hoe kan het dat wij aan de ene kant € 650.000minder uitgeven aan woningaanpassingenen en hulpmiddelen, 
terwijl aan de aan de andere kant mensen langer thuis blijven wonen. Je zou denken dat dit laatste meer 
aanvragen alds gevolg heeft. Hoe komt het dat dit bij ons niet zo is? Graag een analyse.

Enige jaren geleden heeft de “kanteling” in de WMO plaatsgevonden. Daarbij wordt steeds meer een beroep gedaan 
op de zelfredzaamheid van de inwoners. De jaren daarna is gebleken dat de beschikbare budgetten voor 
woningverbouwingen en hulpmiddelen niet meer volledig benut werden. Op de (relatief dure) regeling voor vergoeding 
bij woningaanpassingen werd minder beroep gedaan als was verwacht. De kosten van de hulpmiddelen zijn positief 
beïnvloed doordat we nieuwe, voordeliger contracten hebben kunnen afsluiten. Omdat we de afgelopen jaren geen 
stijging hebben gezien van kosten/aanvragen hebben we vanaf 2016 de budgetten neerwaarts bijgesteld naar een 
meer realistisch niveau. Het vrijvallend budget is toegevoegd aan de huishoudelijk hulp waar we als gevolg van de 
rijksbezuinigingen een te maken hadden met een aanzienlijk tekort. 

CU/SGP

5 Sociaal domein 37 63 Hoe is verdeling in gelden bij de 3 instanties die zich bezighouden met statushouders? Drie instanties bieden maatschappelijke begeleiding aan vergunninghouders:
• Welzijn Stichtse Vecht
• Vluchtelingenwerk Midden Nederland (juridische ondersteuning)
• Leger Des Heils biedt begeleiding aan de vergunninghouders die in een pilot woning wonen. 

De verdeling van de budgetten vergunninghouders is als volgt:

• Welzijn Stichtse Vecht reguliere maatschappelijke begeleiding € 132.526 (betreft 120 reguliere trajecten x trajectprijs 
maatschappelijke begeleiding van € 1.104,39 conform huidige raamovereenkomst.
• Vluchtelingenwerk Midden Nederland € 54.000 op grond van de raamovereenkomst bedragen de kosten van het € 
37.500 op jaarbasis, gebaseerd op een gemeentelijke taakstelling van 125.  Gezien de taakstelling van 185 
vergunninghouders is een lumpsum budget van € 54.000 reëel.
• Leger Des Heils € 57.400. Betreft maximale kosten per jaar gebaseerd op 21 trajecten vergunninghouders, te 
huisvesten in 5-7 woningen.

M2000

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

49 64 Is de in 2015 aangetrokken langlopende geldlening van groot 15 miljoen euro ook daadwerkelijk achteraf 
door het College van B&W bekrachtigd conform artikel 6.2. van het Treasurystatuur gemeente Stichtse 
Vecht? 

Overeenkomstig artikel 6.2 (autorisatietabel) is de treasury bevoegd langlopende financieringsmiddelen aan te trekken 
na autorisatie vooraf door de teamleider financiën. Het college autoriseert achteraf. 

PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

49 65 Zo ja, wanneer (datum B&W besluit) heeft het College van B&W het aantrekken van de langlopende 
geldlening bekrachtigd? Kunt u dit B&W besluit aan ons verstrekken?

Zie bijlage PVDA

7 Financiering en 
algemene 
dekkingsmiddelen

49 66 Indien het achteraf bekrachtigen van het aantrekken van de langlopende geldlening door B&W niet heeft 
plaatsgevonden, in hoeverre is er dan sprake van onrechtmatigheid? Wat zijn hiervan de consequenties voor 
het oordeel van de accountant?

Niet van toepassing; zie bijlage PVDA
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